
SPECIAAL HENGELO

Maandagavond 15 januari 
is onze jaarlijkse Nieuwjaars-
bijeenkomst in popcentrum 
Metropool. Zaal open vanaf 
19.30 uur. Aanvang om 20.00 
uur. Toegang, koffi e/thee en een 
pauzedrankje zijn gratis! 

SP-Tweede Kamerlid Sandra 
Beckerman zal die avond onze 
speciale gast zijn. U kunt ook 
uitgebreid in gesprek met onze 
fractievoorzitter Hugo Koetsveld 
en andere interessante gasten.  

MAANDAG 15 JANUARI: 
NIEUWJAARSBIJEENKOMST 
MET SANDRA BECKERMAN

KOMT U OOK?
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AAN DE SLAG!
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SLUIT JE NU BIJ ONS AAN EN WORD LID VAN DE SP
Voor slechts 1 euro per maand ontvang je al het laatste nieuws van 
de SP, ons ledenblad de Tribune. En steun je de SP én de mensen die 
wij helpen met hun acties voor een socialer Nederland. Sluit je aan!

Scan de code met de 
camera van je telefoon 

en word lid.SP.NL/LIDWORDEN

Er staat ons de komende tijd veel 
te doen. De PVV van Wilders blijft 
met de VVD aanpappen. Zij blijven 
tegenstellingen tussen mensen op 
basis van afkomst maken en willen 
de tegenstelling tussen de werkende 
klasse en de graaiende klasse niet 
kraken. Dus blijven de prijzen stijgen, 
raken de lonen nog meer achter en 
blijven de tekorten in de zorg en het 
woningtekort bestaan. 

De echte tegenstelling zullen we 
samen moeten kraken. Dit is de 
strijd die we moeten voeren. Tegen 
tweedeling en vóór herverdeling. 

Dit kunnen wij niet alleen. Daarom 
doe ik hier een oproep aan u. Aan alle 
mensen, stemmers, sympathisanten 
en leden: Blijf nu niet aan de kant 
staan, ga met ons in gesprek en help 
ons. Want ik wil de SP groot maken. 
Samen gaan we de SP groot maken. 
En samen kunnen we opstaan tegen 
tweedeling en voor herverdeling.

Word nu lid van de SP, dat kan al 
vanaf 1 euro per maand, en denk en 
praat mee! 

Jimmy Dijk
Fractievoorzitter SP -

Januari 2024. Deze krant is een uitgave van de SP fractie in Hengelo en wordt huis aan huis in Hengelo verspreid. Contact opnemen met de SP in 
Hengelo? Dat kan!   (074) 242 1042   hengelo@sp.nl   hengelo.sp.nl   HengeloSP   SP_Hengelo   sp.hengelo • Postadres: Cronjéstraat 12, 
7551 GE Hengelo • foto’s SP Hengelo, tenzij anders vermeld

Hij loopt al een tijdje mee in de 
SP, duikt vaak op in het nieuws 
en is inmiddels het langstzitt en-
de gemeenteraadslid in Hengelo. 
We spreken met Vincent Mulder
over wat er gebeurt in de stad.

› Voor wie je nog niet kent, stel jezelf 
even voor…
‘Sinds 1998 woon ik met mijn gezin in 
Hengelo. Ik merkte al snel dat de SP in veel 

buurten van de stad goed bekend is en zich 
waar nodig verbindt met de mensen.’

› Waar bleek dat uit?
‘Als eerste uit het grote aantal leden. Meer 
dan 400 mensen zijn SP-lid en voelen zich 
betrokken bij Hengelo, bij hun buurt. Een 
fl ink aantal van hen is ook betrokken bij 
activiteiten in de stad, bij verenigingen 
en clubs. Vanuit hun betrokkenheid komen 
mensen in actie voor het verbeteren van 
bijvoorbeeld hun woonomgeving of het 
behoud van voorzieningen in de buurt. 
De SP steunt hen daarbij.’ >
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Een gemeente met 70.000 inwoners verdient 
goede en lokale zorg. Daarom hebben we 
samen met een groep inwoners de ‘Red 
onze zorg’-petitie opgezet. Zowel online als 
ouderwets op papier zijn handtekeningen 
opgehaald. Uiteindelijk is de petitie meer 
dan 3.000 keer ondertekend! Ook diende de 
SP in de gemeenteraad een motie in. Hierin 
werd het gemeentebestuur opgeroepen om 
zich in te zetten voor behoud – en zo mogelijk: 
uitbreiding – van de zorg in Veenendaal, die 
in het spreekurencentrum geboden wordt. 
De motie is unaniem aangenomen.

Het Ziekenhuis Gelderse Vallei heeft 
besloten zeven specialismen weg te 
halen uit het spreekurencentrum in 
Veenendaal. Hierdoor lijkt de toekomst 
van het centrum onzeker te worden. 
Uiteindelijk komt zo de zorg voor de 
70.000 inwoners van Veenendaal op 
grotere afstand te liggen. De SP Veenen-
daal verzet zich hiertegen.

20 JAAR 
NOVEMBER 
DEBAT!
Op 9 november 2004 organi-
seerde SP Veenendaal voor 
het eerst haar Novemberde-
bat. We stonden toen stil bij 
de gevolgen van de Val van 
de Berlijnse Muur in 1989. 

Het Novemberdebat groeide 
vervolgens uit tot een jaarlijkse 
traditie, waarbij landelijke politici 
en Veenendalers discussiëren 
over een actueel onderwerp. Er 
is sindsdien gedebatteerd over 
economie, armoede, integratie, 
de sociale werkplaats en tal van 
andere onderwerpen. 

Inmiddels bestaat deze mooie 
traditie alweer 20 jaar! Daarom 
organiseren we dit jaar een 
bijzondere editie waarin Veense 
grootheden Sandra Beckerman 
(SP), Roelof Bisschop (SGP) 
en Bram van Ojik (GroenLinks) 
met elkaar in debat gaan. Het 
Novemberdebat 2024 vindt 
plaats op vrijdagavond 8 
november, om 20:00 uur in 
de Nieuwe Molen. 

Houd veenendaal.sp.nl in de 
gaten voor details!

Red onze zorg 
in Veenendaal!
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AAN DE SLAG!
Het leek de afgelopen tijd wel een kleuterklasje in 
de Tweede Kamer. Politici van de PVV, VVD, BBB 
en NSC zijn drukker met elkaar, dan met de mensen 
en het land. Hun onderlinge geëtter en geruzie leidt 
af van de toenemende ongelijkheid en de geplande 
miljardenbezuinigingen.
 
Natuurlijk kan en mag het debat soms stevig zijn, 
maar op de inhoud. En op de inhoud is de regering 
van PVV, VVD, BBB en NSC niet heel veel anders 
dan het vorige kabinet.
 
1  Kinderarmoede oplossen? Willen ze niet. Elk kind 

dat in armoede opgroeit is wat de SP betreft wel 
één te veel.

2  Een miljonairsbelasting? Geen denken aan. De 
grootste vermogens en hoogste winsten krijgen 
weer belastingverlaging.

3  Investeren in sociale voorzieningen? Doen ze niet. 
Er wordt weer fors bezuinigd op zorg, onderwijs 
en sociale zekerheid. Ondanks alle beloftes van 
Wilders.

Dit is het kabinet van gebroken beloftes en gebroken 
manieren. Asociaal beleid door mensen die asociaal 
met elkaar omgaan.
 
Terwijl zij ruzie maken gaan wij aan de slag. Want 
er is een antwoord nodig op deze asociale plannen. 
Een helderrood antwoord. Compromisloos voor de 
werkende klasse. Voor iedereen die voor een inko-
men moet werken, een uitkering nodig heeft 
of AOW of pensioen krijgt.
 
Onze oppositie is keihard nodig. Tegen bezuinigings-
politiek en voor herverdelingspolitiek. Help je mee? 
Word dan lid van de SP voor slechts 1 euro per 
maand.

Jimmy Dijk
Fractievoorzitter SP fo
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WOONGENOT 
IN ACTIE
‘Alsof wij er niet te doen’ is de 
naam van een zwartboek dat is 
opgesteld door actiegroep Woon-
genot. De actiegroep bestaat uit 
bewoners van de Schildersbuurt 
in het Franse Gat. Samen met 
een ‘klaagmuur’ aan klachten 
werd het zwartboek overhandigd 
aan Veenvesters-directeur Trees 
van Haarst en woon-wethouder 
Engbert Stroobosscher. 

Bij deze actie werden zij ondersteund 
door de SP. In het zwartboek staan 
klachten over de slechte kwaliteit 
van de woningen, die vaak slecht 
geïsoleerd en moeilijk te ventileren 
zijn. Dat leidt vervolgens tot 
schimmel en houtrot; geen 
gezonde woonomgeving! De 
bewoners hebben hier al eerder 
over geklaagd, maar met die 
klachten is niet of nauwelijks iets 
gedaan. Met hulp van de SP laten 
de bewoners nu aan Veenvesters 
weten: Wij doen er wel toe en 
eisen dat er naar ons geluisterd 
wordt!

FILMAVONDEN IN PLEIN ZUID
Een gezellig avondje uit, een boeiende film, leuke gesprekken 
en nog reuze betaalbaar ook! De SP organiseert filmavonden in 
Plein Zuid, waarbij iedereen welkom is. De toegang is gratis; een 
kleine bijdrage wordt gewaardeerd. De eerste filmavond vindt 
plaats op maandagavond 14 oktober. Kijk op veenendaal.sp.nl 
voor meer informatie.

Wat houdt je werk in? 
‘Ik rijd in de avond en in de nacht de huis-
artsen naar spoedgevallen. Dat kan best wel 
pittig zijn. Vanuit de telefooncentrale krijg 
ik te horen hoeveel spoed erbij is. Als het 
een spoedrit is, dan gaan de zwaailichten 
en de sirene aan en rijd ik met volle snel-
heid naar de plek des onheils. Samen met 
de arts ga ik naar de patiënt toe. Ik draag 
dan de tassen met spullen. De arts beoor-
deelt wat er moet gebeuren, maar omdat ik 
al zo vaak meegegaan ben, zie ik ook wel 
wat er aan de hand is. Soms overleg ik dan 
met de arts. Als de arts besluit tot bijvoor-
beeld een ziekenhuisopname, dan help ik 
de familie vaak met praktische dingen.’

Welke eigenschappen moet je hebben 
om dit werk te kunnen doen?
‘Voor dit werk zijn mijn sterke punten dat ik 
niet bang ben, ik durf te zeggen wat ik vind, ik 
ben behulpzaam en sociaal, doortastend en 
vastberaden. Dat helpt enorm bij dit werk.’

Welke gebeurtenis is je het meest 
bijgebleven? 
‘Een gebeurtenis die mij heel diep heeft 
geraakt, was een tweedegraads verbranding 
van een baby van vier maanden. We kwamen 
aan en ik heb de baby meteen gekoeld in 
een lauwwarm badje. Ondertussen belde 
de huisarts met het brandwondencentrum 
in Beverwijk. Het duurde een poos voordat 
de ambulance kwam en mijn kleren waren 

IN GESPREK MET ALICE DE PRUIS VAN ACTIEGROEP WOONGENOT

‘Vastberaden 
en doortastend’

druipnat geworden. Sindsdien heb ik altijd 
reservekleren bij me. Heel vaak spookt dat 
meisje nog door mijn hoofd.’

Alice, jij bent ook de spil van actiegroep 
Woongenot in de Schilderswijk. Hoe is 
dat zo ontstaan?
‘Wij wonen in het Franse Gat en dat is voor 
ons heerlijk, vooral nu we ouder worden. 
Dichtbij de winkels, dichtbij het centrum, 
dichtbij een medisch centrum, dichtbij 
het openbaar vervoer. Bovendien zijn we 
heel goed met onze buren. We helpen 
elkaar waar nodig. Alleen zijn de woningen 
echte ‘doortochtwoningen’ en heel slecht 
onderhouden. ’s Winters bevries je van de 
kou en ’s zomers smelt je van de hitte. Toen 
de SP met een buurtonderzoek langs kwam 
over de prijs van de energie en de prijs van 
de huur, hebben we hen gevraagd ons te 
helpen.’ 

Alice de Pruis werkt als huisartsenchauffeuse op de huisartsenpost. In de avond en 
in de nacht rijdt zij afwisselend zo’n 350 huisartsen naar spoedgevallen. Naast haar 
werk is Alice ook actief in actiegroep Woongenot. Samen met medebewoners van 
het Franse Gat en de SP zet zij zich in voor betere isolatie van hun woningen.

Hoe heeft de SP jullie geholpen?
‘We hebben een klaagmuur gemaakt, waarop 
bewoners op een ‘steentje’ de klachten 
over hun woning konden schrijven. En de 
SP heeft ons geholpen met een zwartboek. 
We zijn ermee naar Veenvesters gegaan en 
ook naar de wethouder. Want de gemeente 
is verantwoordelijk voor het welzijn van 
haar inwoners en deze huizen zijn ziek-
makend met hun tocht, vocht, schimmel 
en scheuren.’

Wat willen jullie bereiken?
‘We krijgen jaar op jaar huurverhoging. 
Sommige huurders betalen al meer dan 
800 euro per maand voor zo’n doortocht-
woning. Wij willen dat onze huizen geïso-
leerd worden. Dat mag best voor de prijs 
die we nu betalen. We geven niet op! Zoals 
ik al zei: ik ben vastberaden. En met mij de 
andere leden van de groep.’

NICO VAN 
GINKEL-
PRIJS VOOR 
MEHMED EN 
RABIA
De Nico van Ginkel-prijs 
wordt jaarlijks uitgereikt aan 
mensen die veel voor de SP 
in Veenendaal en omstreken 
betekenen. Dit jaar ontvingen 
Mehmed en Rabia Baima 
de prijs voor hun jarenlange 
inzet voor de SP in Rhenen. 
Zij bezorgen daar al meer dan 
tien jaar het partijblad van de 
SP, de Tribune, en ze flyeren 
wanneer dat nodig is. En 
tijdens verkiezingen stimuleert 
Rabia elke Rhenenaar die het 
maar horen wil om vooral naar 
de stembus te gaan.

KALE BERM: 
FOUTJE, 
BEDANKT!

De Utrechtse Staten-
fractie van de SP 
ontving dit voorjaar 
verschillende klachten 
over het maaigedrag 
van de provincie. De 
ontluikende bloemen-
pracht in de berm 
van de Veenendaalse 
Rondweg Oost (N233) 
kreeg het zwaar te 
verduren bij een wel 

heel grondige maaibeurt. 

Reden voor fractievoorzitter Jan 
Breur om hier vragen over te 
stellen in Provinciale Staten. De 
rigoureuze maaibeurt bleek inder-
daad niet de bedoeling te zijn. Het 
vernietigen van de bloemen is niet 
conform het officiële maaibeleid. 
De aannemer die het bermonder-
houd op deze plek verzorgt, heeft 
per ongeluk het verkeerde materieel 
gebruikt en is daar inmiddels ook 
op aangesproken.

De SP heeft in de Provinciale Staten van Utrecht aandacht gevraagd voor 
de woningbouwplannen van de gemeentes Rhenen en Wageningen in het 
Binnen veld. Met deze plannen is de gebiedscoöperatie van de lokale agrariërs 
buitenspel gezet en wordt het gebiedsproces verstoord.

Nadat in 2020 tevergeefs een poging is gedaan vanuit de provincies Gelderland 
en Utrecht om te starten met een gebiedsproces voor het Binnenveld, zijn vorig 
jaar een aantal agrariërs een gebiedscoöperatie opgestart. De coöperatie werd 

onaangenaam verrast toen de gemeentes Rhenen 
en Wageningen op de proppen kwamen met woning-
bouwplannen, zonder hierin de coöperatie vooraf 
inspraak te geven.

De SP hecht grote waarde aan (gebieds)plannen die 
van onderaf, met inspraak van de bevolking, tot stand 
komen en daarmee op breed draagvlak kunnen reke-
nen. Daarom kaartte de SP deze kwestie aan bij de 
verantwoordelijke provincie bestuurder. Deze gaf aan 
ook waarde te hechten aan de gebiedscoöperatie en 
ze hoopt dat de gemeenten en de coöperatie snel weer 
met elkaar om de tafel gaan.

OP DE BRES VOOR 
GEBIEDSCOÖPERATIE

Jan Breur fractievoorzitter SP 
Statenfractie Utrecht


